



CHANEL



1



2



3

4



5

6

1. ELK Lighting Elia 6 Light Chandelier, Price upon request
吊燈青銅質感的枝蔓滑落下串串晶瑩剔透的水晶，好似屋簷滴下的雨滴般浪漫清新。
Shimmering crystal beads slink down from this chandelier's bronzed branches, forming into delicate strands that evoke the freshness of clustered raindrops.
At The Lighting Warehouse, (604) 270-3339
thelightingwarehouse.com

2. Lexington Ocean Club St. Lucia Sofa, \$2,195
木質沙發通透的格欄框架為夏日帶來一絲絲涼爽，一方厚實的坐墊環繞其中，令人期待與密友在此傾心暢談。
Inspired by the Pacific Rim's island spirit, this sleek loveseat's slatted frame brings the outdoor patio feel inside, topped with luxe down cushions in crisp beachy whites.
At Paramount Home & Design, (604) 273-0155
paramounthome.ca

3. Century Furniture Tomasso Block Table, \$2,195
鑲嵌著邊框的木質矮桌，彷彿一個神秘的珍寶箱，帶來一股古樸的氣息。
Taking cue from a burlwood Art Deco cube piece, this faceted geometric block table was reinvented in French walnut and Macassar ebony for an updated, streamlined look with a vintage vibe.
At Paramount Home & Design, (604) 273-0155
paramounthome.ca

4. Pacific Rug Gallery Painting Spread Design Rug 8'x10', \$9,900
華麗的地毯用真絲交織出大理石般的紋理，為地面鋪展出一幅純自然的畫卷。
This rug's sumptuous silk fibers weave a marbled motif in steely greys and taupes, bringing to mind the abstract brushstrokes of a modern painting.
At Pacific Rug Gallery, (604) 986-8585
pacificruggallery.com

5. Baker Furniture Nob Hill Lounge Chair, Price upon request
扶手椅簡潔流暢的線條彰顯出典雅端莊的風範，底部的交叉設計更添精緻優雅。
This graceful chair's elegant lines, exposed wood frame, and cross design on the bottom give it a refined feel that fits effortlessly into any room, from modern to traditional.
At Brougham Interiors, (604) 736-8822
broughaminteriors.com

6. Bernhardt Jet Set Entertainment Console, \$2,695
雙層設計的邊櫃實用又富於層次變化，白色皮革包裹的櫃門上設置有精緻的金屬拉環。
The dark ribbon-striped sapele wood frame provides a dramatic contrast to white leather-wrapped compartment doors set with unique gold-chain pulls, for an exotic ebony-and-ivory look.
At Paramount Home & Design, (604) 273-0155
paramounthome.ca

LATTE ART 雨潤風清

質樸的木色無須過多修飾，乾淨如雲朵般的純白，剔透如雨滴般的水晶，都是最適宜的點綴，彷彿大自然親自留下的手筆。

The simplicity of minimalist lines brings out the richness of natural dark woods in decadent shades of espresso and burnished coffee beans, softened by luscious creams and ivories that bring to mind clouds of milky froth and finished with a sprinkle of sparkling-sugar crystal.

Produced and Chinese Text by **Rui Chen** English Text by **Kate Missine**